
Pan Adam Niebrzydowski zwrócił się z prośbą o udostępnienie informacji 

dotyczącej sprzedaży nieruchomości rolnych ODR („Jakie były przesłanki, jak to 

wyglądało?”) 

 


